

12Days 10 Nights

STEPS of ST. PAUL in ROME – GREECE

罗马 - 希腊 保罗脚踪



Flight details:

- 1 QR 945 03MAR 7 SINDOH 0200 0505 *1A/E*
- 2 QR 131 03MAR 7 DOHFCO 0835 1250 *1A/E*
- 3 08MAR A3551 FCO – SKG (Thessaloniki) 1235 - 1515
- 4 QR 204 13MAR 3 ATHDOH 1245 1750 *1A/E*
- 5 QR 942 13MAR 3 DOHSIN 2040 0915+1 *

Departure on 03th March 2024

Day 1 – 03th March Sunday

Singapore - Rome (Lunch, Dinner)

Assemble at Singapore Changyi Airport for our flight to Rome. Upon Arrival to Rome Airport – Meet and greet at the Airport with your tour escort and transfer to the hotel for check in. After that meet the guide for an orientation tour of Rome including the Mamertine prison (site that records the tradition to be the place where Saint Peter and Saint Paul were imprisoned) and St. Peter in Chains (named for the chains that held St. Peter when he was imprisoned in Rome and in Jerusalem. The church is however best known for the statue of Moses that Michelangelo created for the tomb of pope Julius II). Dinner and overnight at the hotel or nearby.



atIS
Always Travel In Style

蜜之地 旅游

aTIS Global Pte Ltd

21 Bukit Batok Crescent#17-80 WCEGA Tower, Singapore 658065 | Tel: (+65) 6811 9127
eMail: bookings@atisglobal.net | Website: www.atisglobal.net | Co Reg No.: 200513431K



Hotel: Hotel Shangri-La Roma / Hotel Roma Tor Vergata / similar

第1天 (3月03号, 星期天) 新加坡 - 罗马 (午餐, 晚餐)

齐集新加坡樟宜国际机场，乘客机飞往罗马。罗马是欧洲国家意大利首都和罗马首都广域市的首府及意大利全国的政治、经济、文化和交通中心，位于意大利半岛中部的台伯河下游平原地，建城初期在七座小山丘上，故又名“七丘之城”。由专人接机，然后转移到酒店办理入住手续。之后与导游会面，进行罗马的定向旅游，包括马梅尔廷监狱（记录传统的地方是圣彼得和圣保罗的地方）被囚禁）和锁链圣彼得（以圣彼得被囚禁在罗马和耶路撒冷时锁住的锁链命名。然而，这座教堂最出名的是米开朗基罗为教皇朱利叶斯二世的陵墓创作的摩西雕像）。在酒店或附近享用晚餐并过夜。

Day 2 - 04th March Monday

Rome (Breakfast, Lunch, Dinner)

Breakfast and visit to the Vatican City (length 4hrs approx.). St. Peter's Basilica is a Catholic Holy Basilica located in the Vatican. It was built from 1506 to 1626 and is one of the important symbols of the Catholic Church. As the most outstanding Renaissance building and the largest church in the world, it covers an area of 23,000 square meters and can accommodate more than 60,000 people. In the center of the church is a dome with a diameter of 42 meters and a height of about 138 meters. St. Peter is in front. Plaza and Concord Avenue.



then guided tour of the Vatican Museum. Our Tour-guide will lead you through the treasures preserved at the museums visiting also the Sistine Chapel with the masterpieces of Michelangelo, including the Last Judgement, and St. Peter Basilica. Transfer back to the hotel. Dinner and overnight at the hotel or nearby.

Hotel: Hotel Shangri-La Roma / Hotel Roma Tor Vergata / similar

第2天 (3月04号, 星期一) 罗马 (早餐, 午餐, 晚餐)

早餐后参观梵蒂冈城（时长约 4 小时）。前往圣彼得大教堂，圣伯多禄大殿是位于梵蒂冈的天主教宗座圣殿，建于1506年至1626年，为天主教会重要的象征之一。作为最杰出的文艺复兴建筑和世界上最大的教堂，其占地23,000平方米，可容纳超过六万人，教堂中央是直径42米的穹窿，顶高约138米，前方则为圣伯多禄广场与协和大道。在导游的带领下参观梵蒂冈博



物馆。我们的导游将带您参观保存在博物馆中的珍宝，参观西斯廷教堂和米开朗基罗的杰作，包括最后的审判和圣彼得大教堂。送回酒店。在酒店或附近享用晚餐并过夜。

Day 3 – 05th March Tuesday

Rome - Pisa (370 km) (Breakfast, Lunch, Dinner)

After breakfast meet the guide at hotel and start the Christian tour with Basilicas of Rome and the Catacomb (length 4hrs approx.). The history of these Basilicas comes together the history of Rome, scaring the religious path, the social events and the artistic experience: The Cathedral of Rome and the most ancient Basilica of the western world; St John's Lateran Basilica. It has been funded by Constantine I as the main church of Rome and subsequently converted to the Baroque style by Francesco Borromini. All Popes have been crowned here until 19th century and nowadays it's the official seat of the Roman Bishop. The large complex around the Church embraces the Lateran Palace, the Major Pontifical Roman Seminary and the Pontifical Lateran University.

Stop to visit the Holy Stair on the left side of the Square. The Stair that, according to the Christian tradition, was climbed by Jesus to reach the room of the Interrogation with Pontius Pilate before the crucifixion. The 28 steps have been put into effect starting from the highest one, to avoid the builders walk on them and allow only the Pilgrims to kneel down on the stair. Proceed to St Paul Outside the Walls Basilica, rising on the legendary burial place of St Paul Apostle, in the middle of an ancient guest-house on the long way to Ostia.

The Basilica, rebuilt after the fire on 1823, is the second largest Church after St Peter at the Vatican. Here, under the major altar, there's the tomb of St Paul Apostles and for this reason this Basilica has always been a pilgrimage destination; since 1300 date of the first Holy Year, it has been part of the Jubilee itinerary and seat of the Holy Door's opening ceremony. After St. Paul outside the Wall Basilica we'll visit the Three Fountain Abbey raised on the spot where St. Paul was beheaded by order of the Emperor Nero. Legend accounts for the three springs (fontane) with the assertion that, when severed from Paul's body, his head bounced and struck the earth in three different places, from which fountains sprang up. These still flow and are located in the sanctuary. We will end our tour with the visit to one of the Catacombs of Rome. This can be to St Calisto, St Domitilla or St Sebastian. For their importance, the precious heritage of paintings and sculptures, the Catacombs are nowadays visited by thousands of Pilgrims from all over the world. They are authentic archives of the primitive Church, an attestation of the costumes and rituals of how the Christian doctrine was meant and applied.

Back to city center and visit the of Imperial Rome A leap into the Roman Age (length 3hrs approx.). Welcome to one of the most incredible avenues of the world: Via dei Fori Imperiali. It begins from the slopes of Capitol Hill, behind Venice Square. We start with the visit of one of the most impressive, unknown



corners of Rome, the Trajan Market (from outside). It is the first huge, historical commercial area, and was a real shopping centre for the Romans! Miraculously surviving to our modern age, it preserves the signs of the ancient men and women who inhabited it, using its rooms in many different ways, almost 2.000 years ago. It has been built on six floors covered with vaults. Partially hidden inside the Esquilino Hill, behind the Trajan Forum, today its ambient impact is not so evident due to the collapsing of most of the walls around, but you should know that it was 40 metres tall during the Empire, with corridors and pedestrian passages connecting into other buildings. Leaving the markets and the Trajan Columns recounting the Roman victory in Dacia region, we continue walking along the Imperial Forum, admiring the Augustus Forum, Tito's Arch, Settimio Severo's Arch, Ulpia'a Basilica, Caesar's Forum and Massenzio's Basilica therefore we come to the magnificent Coliseum, the Flavius Amphitheatre. Once it was completely covered by white marble, surrounded by columns and statues and it was covered by a huge velario (a tent) protecting the public attending the gladiators show from the sun. In the central platform covered by sand, the sad exhibition of the gladiators fighting to survive against the lions, all around terraces for the common people, the balcony for the Emperor and the Senators...all for the delight of the spectators. Dinner and overnight at the hotel or nearby.

Hotel: Hotel Shangri-La Roma / Hotel Roma Tor Vergata / similar

第3天 (3月05号, 星期二) 罗马 - 比萨 (早餐, 午餐, 晚餐)

早餐后酒店与导游会合, 开始罗马大教堂和地下墓穴的基督教之旅 (时长约 4 小时)。这些大教堂的历史汇集了罗马的历史, 惊呆了宗教之路、社会事件和艺术体验: 罗马大教堂和西方世界最古老的大教堂; 圣约翰拉特兰大教堂。它由君士坦丁一世资助作为罗马的主要教堂, 随后由弗朗切斯科博罗米尼改建为巴洛克风格。直到 19 世纪, 所有教皇都在这里加冕, 如今它是罗马天主教的官方所在地。教堂周围的大型建筑群包括拉特兰宫、宗座罗马神学院和宗座拉特兰大学。

接下来参观广场左侧的圣阶。根据基督教传统, 耶稣在被钉十字架之前爬上楼梯, 到达本丢彼拉多的审讯室。28级台阶从最高处开始施行, 避免施工人员踩踏, 只允许朝圣者跪在台阶上。前往墙外的圣保罗大教堂, 它位于圣保罗使徒的传奇墓地, 在通往奥斯蒂亚的漫长道路上的一座古老宾馆中间。

大教堂于 1823 年大火后重建, 是梵蒂冈仅次于圣彼得的第二大教堂。在这里, 在主祭坛下面, 有圣保罗使徒墓, 因此这座大教堂一直是朝圣的目的地; 自第一圣年 1300 年以来, 它一直是禧年行程的一部分, 也是圣门开启仪式的所在地。在圣彼得大教堂外的圣保罗之后, 我们将参观在尼禄皇帝下令圣保罗被斩首的地方建造的三喷泉修道院。传说对这三个泉水 (fontane) 的解释是, 当保罗的身体被切断时, 他的头弹跳并在三个不同的地方撞击地球, 喷泉从那里涌出。这些仍然流动并位于圣所。我们将以参观罗马地下墓穴之一结束我们的旅行。这可以去往 St Calisto、St Domitilla 或 St Sebastian。由于它们的重要性, 绘画和雕



塑的珍贵遗产，如今来自世界各地的成千上万的朝圣者参观了地下墓穴。它们是原始教会的真实档案，证明了基督教教义的含义和应用的服饰和仪式。

返回市中心，参观罗马帝国 进入罗马时代（时长约 3 小时）。欢迎来到世界上最令人难以置信的大道之一：Via dei Fori Imperiali。它从国会山的斜坡开始，在威尼斯广场后面。我们从参观罗马最令人印象深刻、最不为人知的角落之一——图拉真市场（从外面看）开始。这是第一个巨大的、历史悠久的商业区，是罗马人真正的购物中心！

它奇迹般地活到了现代，保留了将近 2000 年前居住在其中的古代男女以多种不同方式使用其房间的痕迹。它建在六层楼上，上面覆盖着拱顶。部分隐藏在图拉真论坛后面的埃斯奎利诺山内，由于周围大部分墙壁倒塌，今天它的环境影响并不那么明显，但你应该知道它在帝国时期有 40 米高，有走廊和人行通道 连接到其他建筑物。

离开市场和讲述罗马在达契亚地区胜利的图拉真柱，我们继续沿着帝国广场行走，欣赏奥古斯都广场、铁托拱门、塞蒂米奥塞维罗拱门、乌尔皮亚大教堂、凯撒广场和马森齐奥大教堂因此我们来到了 宏伟的体育馆，弗拉维乌斯露天剧场。一旦它完全被白色大理石覆盖，被柱子和雕像包围，它被一个巨大的 velario（帐篷）覆盖，保护参加角斗士表演的公众免受阳光照射。被沙子覆盖的中央平台上，角斗士与狮子搏斗的悲惨展览，周围都是平民的露台，皇帝和元老们的阳台.....所有这些都是为了观众的乐趣。在酒店或附近享用晚餐并过夜。

Day 4 - 06th March Wednesday

Rome – Assisi – Florence – Rome (Breakfast, Lunch, Dinner)

After breakfast transfer to Florence. On the way stop in Assisi for an half day visit with local licensed guide. Assisi, a quaint magical Umbrian town on a hillside still surrounded by ancient walls, spread on the green slopes of Mount Subasio, birthplace of St.Francis, with a mystical atmosphere of serenity and profound spirituality and where, every step, every stone, reminds us of his life. Saint Francis is the founding father of the Order of Friars Minor more commonly known as the Franciscan Order, and venerated as Saint of the Catholic Church. His tomb is the pilgrimage destination for thousands of believer from all over the world. An interesting visit to Saint Francis' Basilica with its early Renaissance masterpiece by Giotto showing in 28 splendid scenes of the life of the Saint. Time free for lunch or relax. In the afternoon we will visit St Chiara Church (Saint Claire) a loyal follower of the Saint and founder of the Clarisse Order, San Damiano a very important place during the two Saints life, the Cathedral, the Romanesque St Peter's Church and St Mary of the Angels Basilica with the enclosed Porziuncola, the thornless bush, the ever-present doves and the cave where St. Francis retired for prayer. Late afternoon leave for Florence for dinner and overnight.

Hotel: Hotel Shangri-La Roma / Hotel Roma Tor Vergata / similar

第4天 (3月06号, 星期三) 罗马—阿西西—佛罗伦萨—罗马 (早餐, 午餐, 晚餐)



蜜之地 旅游

aTIS Global Pte Ltd

21 Bukit Batok Crescent#17-80 WCEGA Tower, Singapore 658065 | Tel: (+65) 6811 9127

eMail: bookings@atisglobal.net | Website: www.atisglobal.net | Co Reg No.: 200513431K



早餐后前往佛罗伦萨。途中在阿西西停留，与当地持牌导游一起进行为期半天的游览。阿西西，一座古色古香、神奇的翁布里亚小镇，坐落在仍然被古老城墙环绕的山坡上，散布在圣弗朗西斯的出生地苏巴西奥山的绿色山坡上，拥有宁静和深刻灵性的神秘氛围，每一步，每一块石头，让我们想起他的一生。圣弗朗西斯是小修道士勋章的创始人，通常被称为方济各会勋章，并被尊为天主教会的圣徒。他的陵墓是世界各地成千上万信徒的朝圣之地。参观圣弗朗西斯大教堂，欣赏乔托早期文艺复兴时期的杰作，展示了圣方济各生平的 28 个壮丽场景。有空闲时间享用午餐或放松。下午我们将参观圣克莱尔教堂 (Saint Claire)，圣徒的忠实追随者和克拉丽丝教团的创始人，圣达米亚诺是两位圣徒生活中非常重要的地方，大教堂，罗马式圣彼得教堂和圣玛丽教堂 有封闭的 Porziuncola 的天使大教堂、无刺的灌木、永远存在的鸽子和圣弗朗西斯退休祈祷的洞穴。下午早些时候前往佛罗伦萨享用晚餐并过夜。

Day 5 – 07th March Thursday

Rome – Pisa – Rome: (Breakfast, Lunch, Dinner)

After breakfast proceed to Pisa. A professional Guided Walking Tour will take you to the Piazza dei Miracoli, where your informative guide will take you on a thorough guided walking tour of Piazza dei Miracoli and its monuments which are called “miracles” because of their incredible beauty and uniqueness. You will be dazzled by this marvelous square which is dominated by the Cathedral (*), a model of the distinctive Pisa Romanesque architecture, the celebrated Leaning Tower, the round-shaped Baptistery surrounded by its suggestive columned arcades and its “Camposanto”, originally a cemetery, an extraordinary quadrangular cloister, delimiting with its marble façade the Square to the North. The commentary of our guide will be particularly focused on the Leaning Tower one of the wonders of the world. You will be enthralled by the history and the leaning structure of the Tower which stirs the imagination of all visitors. Continues to Rome and Overnight stay in Rome.



Hotel: Hotel Shangri-La Roma / Hotel Roma Tor Vergata / similar

第5天 (3月07号, 星期四) 罗马—比萨—罗马 (早餐, 午餐, 晚餐)

早餐后前往比萨。专业的步行导览游将带您前往奇迹广场，信息丰富的导游将带您在导游的带领下全面游览奇迹广场及其纪念碑，这些纪念碑因其令人难以置信的美丽和独特而被称为“奇迹”。这个奇妙的广场会让您眼花缭乱，大教堂，是独特的比萨罗马式建筑的典范，著名的斜塔，圆形的洗礼池被其暗示性的圆柱形拱廊和最初的“Camposanto”所包围一个墓地，一个非凡的四边形修道院，以其大理石立面将广场划定为北面。我们导游的解说将特别



关注世界奇迹之一的斜塔。您将被塔的历史和倾斜的结构所吸引，它激发了所有游客的想象力。续程前往罗马，并在罗马过夜。

Day 6 – 08th March Friday

Rome - Thessalonica (Breakfast)

08MAR A3551 FCO – SKG
(Thessaloniki) 1235 - 1515

After breakfast transfers to Rome Airport. Meet your driver and transfer to the Airport to

Thessaloniki

Thessalonica Arrival : (Lunch, Dinner)



Meet in the arrival's hall at **Thessaloniki** airport and with an official English-speaking Guide, proceed to the tour. See the White Tower, (the symbol of the city), the Church of St. Dimitrios, Arch of Galerius, Rotunda, Upper City, Citadel, Byzantine Walls, Roman Agora. Lunch at a local restaurant (starters, salad, main course, dessert). Dinner and overnight in Thessaloniki Hotel.

第6天 (3月08号, 星期五) 罗马 – 塞萨洛尼基/ 希腊 (早, 中, 晚餐)

早餐后，前往罗马国际机场搭乘豪华航班进入希腊。

希腊抵达：塞萨洛尼基

在塞萨洛尼基机场的到达大厅与官方英语导游会面，继续游览。参观白塔（城市的象征）、圣迪米特里奥斯教堂、加莱里乌斯拱门、圆形大厅、上城、城堡、拜占庭城墙、罗马集市。在当地餐厅享用午餐（开胃菜、沙拉、主菜、甜点）。在塞萨洛尼基酒店享用晚餐并过夜。

Day 7 – 09th March Saturday

Thessalonica – Kavala : (Breakfast, Lunch, Dinner)

Breakfast in the hotel. Drive to **Kavala**, the Biblical Neapolis where St. Paul first set foot in Europe. Kavala hosts neoclassical mansions, the famous aqueducts and the Byzantine castle. View the ancient harbor of Neapolis and then walk to the church dedicated to the landing of Paul in Greece. Visit Philippi. See the remains of the Agora, the Octagon, the remains of the Basilicas, St. Paul's prison, Lydias' Baptismal site, Church of St Nicholas, Old Port, Aqua docks. Lunch at a local restaurant. Dinner and overnight in Thessaloniki Hotel.

第7天 (3月09号, 星期六) 塞萨洛尼基 – 卡瓦拉 – 塞萨洛尼基 (早, 中, 晚餐)

在酒店享用早餐。驱车前往卡瓦拉，圣保罗首次踏足欧洲的圣经圣地那不勒斯。卡瓦拉拥有新古典主义风格的豪宅、著名的渡槽和拜占庭城堡。查看尼亚波利斯古老的海港，然后步行



前往纪念保罗登陆希腊的教堂。访问腓立比。参观集市遗迹、八角广场、大教堂遗迹、圣保罗监狱、莉迪亚斯洗礼地、圣尼古拉斯教堂、旧港、Aqua 码头。在当地餐厅享用午餐。在塞萨洛尼基酒店享用晚餐并过夜。

Day 8 – 10th March Sunday

Thessalonica – Veria – Kalambaka (Meteora): (Breakfast, Lunch, Dinner)

Breakfast in the hotel. Drive south, into central Greece, to the mountain town of **Veria** and see the Bema from where St. Paul preached the gospel. Continue to **Kalambaka**, the town nestling at the foot of Meteora. Visit Meteora with its impressive scenery, ageless Monasteries (1), suspended between earth and sky. Lunch at a local restaurant (starters, salad, main course, dessert). Dinner and overnight in Kalambaka Hotel.



第8天 (3月10号, 星期日) 塞萨洛尼基 – 韦里亚 – 卡兰巴卡 (早, 中, 晚餐)

在酒店享用早餐。向南行驶，进入希腊中部，到达山区小镇韦里亚，并从圣保罗传讲福音的地方看到 Bema。继续前往坐落在迈泰奥拉脚下的小镇卡兰巴卡 (Kalambaka)。参观迈泰奥拉，欣赏其令人印象深刻的风景，永恒的修道院 (1)，悬浮在天地之间。在当地餐厅享用午餐 (开胃菜、沙拉、主菜、甜点)。在卡兰巴卡酒店享用晚餐并过夜。

Day 9 – 11th March Monday

Kalambak (Meteora) – Athens: (Breakfast, Lunch, Dinner)

Breakfast in the hotel. The monasteries (1) are perched on top of towers of sandstone, which for centuries provided totally inaccessible retreats for the monks. Inside the Byzantine Monasteries see priceless historical and religious treasures. Depart for **Athens**. Lunch at a local restaurant (starters, salad, main course, dessert). Arrive in Athens. Free time at own leisure for shopping in **Plaka area** and **Syntagma Square** (Coach & English-Speaking Assistant Service Included). In the evening transfer to a local restaurant for dinner (starters, salad, main course, dessert). After dinner transfer to the hotel. Overnight in Athens Hotel.

第9天 (3月11号, 星期一) 卡兰巴卡 – 雅典 (早, 中, 晚餐)



在酒店享用早餐。修道院坐落在砂岩塔的顶部，几个世纪以来，这些砂岩为僧侣们提供了完全无法进入的隐居之所。在拜占庭修道院内可以看到无价的历史和宗教宝藏。启程前往雅典。在当地餐厅享用午餐。抵达雅典。自由活动时间在普拉卡区和宪法广场购物（包括教练和英语助理服务）。晚上转移到当地餐厅享用晚餐。晚餐后送往酒店。夜宿雅典酒店。

Day 10– 12th March Tuesday

FULL DAY CORINTH TOUR (6 hrs): (Breakfast, Lunch, Dinner)

Breakfast in the hotel. With an official English-Speaking Guide and proceed on your Full Day Corinth Tour. Depart for **Corinth**. Stop to see the Corinth Canal, which connects the Aegean and the Ionian Seas. Continue to and visit Ancient Corinth. See the Bema, the Temple of Apollo, the remains of the Agora, and Pyrene Fountain. Pass by the port of Cenchreaes from where St. Paul departed on his journey. Lunch at a local restaurant (starters, salad, main course, dessert). Return to Athens and have free time in the city centre (**Coach and English-Speaking Assistant Service Included**). Dinner at a local restaurant (starters, salad, main course, dessert). After dinner transfer to the hotel. Overnight in Athens Hotel.

第10天 (3月12号, 星期二) 科林斯 (早, 中, 晚餐)

在酒店享用早餐。与官方英语导游一起开始您的科林斯一日游。启程前往科林斯。停下来看看连接爱琴海和爱奥尼亚海的科林斯运河。继续参观古科林斯。参观 Bema、阿波罗神庙、集市遗迹和比利牛斯喷泉。途经圣保罗启程的坚革肋斯港。在当地餐厅享用午餐（开胃菜、沙拉、主菜、甜点）。返回雅典，在市中心自由活动（含大巴和英文助理服务）。在当地餐厅享用晚餐（开胃菜、沙拉、主菜、甜点）。晚餐后送往酒店。夜宿雅典酒店。

Day 11 – 13th March Wednesday

Half day Athens Sightseeing Tour: (Breakfast, Lunch)

Breakfast in the hotel. With an official English-Speaking Guide proceed on your Full Day City Tour. Pass by Syntagma Square, the House of Parliament, the Memorial to the Unknown Soldier, the Athens Academy, the University, the National Library, Hadrian's Arch, the Temple of Olympian Zeus and the Panathenaic Stadium where the first Olympic Games of the modern era were held in 1896. On the **Acropolis** visit the architectural masterpieces of the Golden Age of Athens: The Propylaea, the Temple of Athena Nike, the Erechtheion and finally "the harmony between material and spirit", the Parthenon. See the **Mars Hill** or **Aeropagus**. Transfer to a local restaurant for lunch (starters, salad, main course, dessert). After lunch, transfer to the Athens airport for your International Flight back home.



OR:

Extension 4 days 3 nights to Santorini



第11天 (3月13号, 星期三) 雅典 (早, 中, 晚餐)

在酒店享用早餐。与官方英语导游一起开始您的全日城市之旅。途经宪法广场、国会大厦、无名烈士纪念碑、雅典学院、大学、国家图书馆、哈德良拱门、奥林匹亚宙斯神庙和现代第一届奥运会举办地泛雅典娜体育场于1896年举行。在雅典卫城参观雅典黄金时代的建筑杰作：卫城山门、雅典娜耐克神庙、厄瑞克忒翁神庙，最后是“物质与精神的和谐”帕台农神庙。参观火星山或 Aeropagus。前往当地餐厅享用午餐（开胃菜、沙拉、主菜、甜点）。午餐后，前往雅典机场搭乘国际航班返回家园。

或：续程 4 天 3 晚 圣托里尼，3 月 16 号乘飞机回新加坡

Day 12- 14th March Thursday

Arrival Singapore

